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Van de redactie

In dit derde nummer van het seizoen en laatste nummer van het
kalenderjaar maken we kennis met Rob Buiskool, kinderboekenschrij-
ver, die in onze wijk woont. Ook in dit nummer een leuk verhaal van
de kinderen van de Emmausschool. Verder leest u in dit nummer dat
onze wijk een wijkbanier gekregen heeft. Een wat?.., zullt u denken.
Lees verderop in dit nummer wat dat is en wat er op staat.
Verder informatie van de wijkraad over de gemeentelijke programma
Buitengewoon Beter en over de plannen rondom het St Caeciliapad..

De redactie wenst u alvast prettige feestdagen toe en veel leesplezier
met dit nummer!

Ysbrand
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Alweer de laatste Craneveer van 2009. Met de winter voor de deur
kunnen we weer terug kijken op een actief verenigings- en buurtleven.
Zelfs in het laatste kwartaal is er nog het een en ander gebeurd in
onze wijk.
11 november hebben de kinderen van Alteveer en 't Cranevelt weer
op zijn mooist gezongen om Sint Maarten te eren en lekker snoep te
ontvangen. Ook meelopende ouders werden hier en daar niet verge-
ten en getrakteerd op gluhwein om warm te blijven.
Op 14 november, zo heeft u in de krant kunnen lezen, ontving onze
wijk een eigen Banier van Carnavalsvereniging On Ganse. Onze wijk
heeft groen met wit. Het wit symboliseert het ziekenhuis en de villa's
het groen omdat onze wijk groen is. Het ontwerp omvat karakteristie-
ken van dieren. Een olifant, een zebra en een tijger die uiteraard ver-
wijzen naar de Burgers Zoo. Maar bovendien is bij de ogen een duide-
lijke H van hospitaal te zien.

Weer een week later op 21 november openden 7 buurtbewoonsters,
tja alleen dames, de deuren  van de recre atiezaal voor het tweede
Creatieve rondje Craneveer.Veel buurtbewoners hebben de het
"Rondje" gedaan. En er zijn veel leuke reacties gekomen, wat uitnodigt
om volgend jaar voor de derde ronde te gaan, wellicht, met wat crea-
tieve mannen uit de wijk.

Nieuwe bestuursleden
Het bestuur heeft twee  nieuwe bestuursleden mogen verwelkomen:
Jorgo Trautig is onze nieuwe penningmeester en Nicole Buurman is
nieuw als algemeen bestuurslid.We zijn er erg blij mee zijn en ver-
wachten een inspirerende samenwerking.
Wij wensen iedereen fijne feestdagen en een voorspoedig 2010!

Contributie activiteiten Craneveer
Voor het komende seizoen 2009-2010 zijn de contributiebedragen als
volgt:
Recreatiesport heren €   80,00
Schildersclub € 140,00
Volleybal € 125,00

Van het bestuur
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Nog  geen  donateur
van  Craneveer?

€10 per jaar per gezin, € 5
per jaar per persoon

Naam: …………………………………….
Adres: …………………………………….

Inleveren bij: 
Administratie Craneveer 

p/a Obrechtstraat 24, 
6815 BR Arnhem 

of mail : admin@craneveer.nl
Giro nr 3794217t.a.v. penning-

meester Craneveer
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Yoga € 127,50
Aerobics/bbb € 100,00
Badminton dinsdag € 115,00
Badminton maandag € 100,00
Biljarten €   65,00
Bridge €   35,00
Damesgym €   60,00
Kleuter/meisjesgym €   75,00
Ouderensoos €     5,00
Basketbal €   70,00
Tai Chi € 210,00
Ismakogie € 225,00

Het bestuur
bestuur@craneveer.nl

Ensemble Septime speelt op 12 december

Koning Lijsterbaard 
Muzikale vertelvoorstelling ,voor alle leeftijden.

De prinses moet trouwen! Dat vond haar vader in ieder geval; het
werd de hoogste tijd. Maar wil ze wel? En met wie? Het antwoord op

deze vragen krijg je in de voorstelling "Koning Lijsterbaard".
Componist Tom Smolders zette het sprookje van de gebroeders

Grimm op muziek en gaf elk personage zijn eigen melodie. Verteller
Arjen Uittenbogaard bewerkte de tekst van het sprookje tot die pre-

cies op de compositie paste. Zie ook: www.septime.nl.

Iedereen die deze voorstelling wil bijwonen is van harte welkom  op 
12 december,Arnhem, Eduard van Beinumschool, Eduard van

Beinumlaan 28 om 16:00 uur of om 17:00 uur (tweede uitvoering),
entree €5,-
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Nieuwe wijkagent
Mijn naam is Theo Vermaas en ik was sinds 1 januari 1983 gebieds-
agent van de gemeente Westervoort en sinds 1 januari 2001 in de wij-
ken, Geitenkamp, Monikkenhuizen en Arnhemse Allee  Er zijn in onze
organisatie verschuivingen geweest. Ik ben nu de opvolger van Wil
Schiere,Wil werkt nu in Elst

Ik ben 58 jaar oud en werk inmiddels
ruim 37 jaar bij de politie. Ik ben
begonnen in 1972 bij de Rijkspolitie
Nieuwenhagen, thans gemeente
Landgraaf Limburg. Daarna heb ik
gewerkt in de Liemers, gemeente
Westervoort. Ik heb daar gewerkt in de
basispolitiezorg. In 1993 ben ik binnen
de gemeente Westervoort werkzaam
geweest als gebiedsagent. In 2001 ben ik
in de Geitenkamp gaan werken als
gebiedsagent.
In deze wijken heb ik altijd met veel
plezier gewerkt. Mijn doelstelling is altijd geweest om samen met de
wijkbewoners en de betrokken partners (ik noem de buurtpreventie,
de gemeente, de scholen, de bedrijven enz)  te werken aan een verho-
ging van het leefbaarheid- en het veiligheidsgevoel. Hetgeen mijn colle-
ga Wil Schiere in gang heeft, gezet hoop ik op soortgelijke wijze voort
te zetten. In de korte tijd dat ik in mijn nieuwe werkgebied werkzaam
ben, heb ik al  meerdere enthousiaste en betrokken bewoners en part-
ners leren kennen.

Mocht U een afspraak met mij willen maken dan kan dat via mijn
werkplek in het bureau aan de Beekstraat 39 te Arnhem.Verder kunt
U mij bereiken via het telefoonnummer 0900-8844.Tevens kunt U mij
mailen op het mailadres: theo.vermaas @gelderland-midden.politie.nl

Met vriendelijke groeten: Theo Vermaas, Gebiedsagent
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Aan tafel
Kinderboekenverhaal van de Emmausschool

Het is met veel genoegen en trots dat ik u hierbij het kinderboekenverhaal
presenteer dat door alle klassen van de Emmausschool zelf geschreven is tij-
dens de kinderboekenweek.We vinden het samenwerken bij ons op school
erg belangrijk en dit verhaal is daar een mooie weergave van.Alle klassen
hebben het aan elkaar doorgegeven en zo ontstond één verhaal. Het thema
van de kinderboekenweek was "Aan tafel".Tijdens deze week hebben we heel
veel leuke activiteiten gedaan: we hebben samen geknutseld, de oudere kinde-
ren hebben aan de jongeren voorgelezen en we zijn ook bezig geweest met
allerlei onderwerpen rond eten. Begin november hebben we ook echt  samen
gegeten in het kader van het Nationale Schoolontbijt
Veel leesplezier! Henriette Niekus

Aan tafel
Vrijdag 16 oktober zaten de kinderen van de Emmausschool met z'n
allen aan tafel. De kinderen hadden er eigenlijk helemaal geen zin in,
want ze moesten alweer snoep eten. Ze aten liever overheerlijke spruit-
jes, verse boerenkool en gesneden witlof. Maar ze moesten perse hun
bord met snoep leegeten. "We lusten helemaal geen snoep," riepen de
kinderen. "Jullie moeten alles opeten, anders krijg je strafwerk" , riepen
de juffen boos. Het was opeens doodstil aan de lange tafel. (groep 7/8)

Toen hoorden ze een rare stem, ze konden het niet zo goed verstaan,
maar de stem zei zoiets als: "Omdat jullie zo zeuren, moeten jullie ook
nog het volgende opeten.Als toetje!".Toen zagen ze een hele hoge
taart. "Oh nee", zeiden de kinderen, "dat kunnen we echt niet opeten.
We willen een groententaart. De kok ging meteen aan de slag, het was
de moeite waard, want hij maakte graag een taart.
" Jippie!!!" zeiden alle kinderen. (groep6/7)

Maar toen de kok de taart op tafel zette, zagen de kinderen dat de
taart toch van snoep was: lolly's, zuurstokken, dropjes en chocola.Alle
kinderen werden heel boos, want dit was niet de afspraak.
Het kleinste jongetje van de school stak zijn vinger op en zei:' Laat ik



toch maar een klein hapje proeven". Hij stopte een kauwgombal in zijn
mond en wat hij toen proefde.... (groep4/5)

....dat  had hij nooit verwacht, de rode kauwgombal smaakte naar de
allerlekkerste rode kool die hij ooit had geproefd. Hij nam meteen nog
een grote hap van de taart en zei tegen de andere kinderen dat ze vei-
lig van de taart konden eten. Ook de andere kinderen begonnen gulzig
van de taart te smikkelen. Er waren lolly's die naar bloemkool smaak-
ten, dropjes met de smaak van spinazie en zuurstokken die nog lekker-
der waren dan oma's recept voor verse asperges. Binnen 2 seconden
was de hele taart op. De hongerige  kinderen wilden nog meer en rie-
pen onmiddellijk de kok om nog meer taart. (groep 3)

De kok ging opnieuw een grote taart bakken. De taart werd zo groot
als de hele wereld. De kok klom op de taart om bovenop een hele
speciale kauwgombal te leggen.Toen de kok helemaal boven stond,

gleed hij ineens uit langs de bananen en
appels en hij viel naar beneden, met de
speciale kauwgombal in zijn hand. De
kinderen aan de lange tafel wachtten op
de taart. Eén kind ging naar de kok om
te kijken of de taart al klaar was. In de
keuken zag hij.....
(groep 1-2 Sandra en Els)

...een hele grote taart met de kok
ernaast liggen. Het kindje gleed ook uit
over de bananenschillen. Hij riep heel
hard "au!". En toen zag hij de speciale
kauwgombal op de grond liggen. Het
kindje was erg slim, veel slimmer dan

de kok en hij pakte een ladder om de kauwgombal op de taart te leg-
gen.Oei, wat gebeurde er toen, de ladder begon te wiebelen. Maar
gelukkig kon de kok de ladder net op tijd vastpakken. Samen brachten
ze de taart naar de kinderen die nog steeds aan het wachten waren.
Alle kinderen klommen op de taart en ze smulden samen tot de hele
taart op was. (groep 1-2 Natascha)

Jaargang 37 nr.3
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Kinderboekenschrijver in de buurt
Een interview met Rob Buiskool

"Het gebeurde in een flits. De auto stopte met gierende remmen op de hoek
van de straat. Het achterportier ging open en de man in de grijze regenjas
werd naar binnen getrokken. De auto trok met grote snelheid op en was in
een paar tellen om de hoek verdwenen. Het enige dat eraan herinnerde dat
er op de hoek zoëven nog een man had gestaan, was een breedgerande hoed
die even rondtolde en toen stil bleef liggen"

Spannend als een thriller van Frederic Forsyth of Ken Follett begint het
eerste boek in de Tom en Katja-serie van kinderboekenschrijver Rob
Buiskool. Er zijn van hem inmiddels twee titels verschenen: "Tom en
Katja en het Mysterie van Negen" en "Tom en Katja en het Mysterie van
het Meesterwerk". De boeken zijn  voor kinderen van negen tot vijftien
jaar en ze gaan over geheimen die in het verleden zijn begonnen en die
door Tom en Katja in het heden worden opgelost. Zijn huis staat in de
Obrechtstraat. Wij worden er hartelijk ontvangen en enthousiast vertelt
hij over zijn boeken. Ondertussen gunt hij ons een blik in de keuken van
zijn schrijverschap in de vorm van een klein aantekenboekje, dat hem
overal vergezelt en waarin hij altijd onmiddellijk zijn creatieve invallen, en
onderzoeksbevindingen noteert. Ook mogen we op zijn laptop een trial
zien die gemaakt is voor  het maken van een Tom en Katja-film.

V: Lijken Tom en Katja op je eigen kinderen die in deze wijk zijn opgegroeid?
A:Tom en Katja zijn ongeveer 12/13 jaar oud en ze lijken alleen wat het
milieu betreft waaruit ze voortkomen op mijn eigen kinderen.Tom is een
lange blonde jongen die alles goed opneemt en graag achter zijn compu-
ter zit om dingen op te zoeken en op te lossen. Katja daarentegen is een
echt buitenkind. Ze heeft donker haar en groene ogen en zit op voetbal.
Ze heeft veel belangstelling voor alles dat met magie te maken heeft. Ze
is gauw op haar teentjes getrapt en heel fel. Marlynne, Bas en Louelle,
mijn eigen kinderen, zijn heel anders, maar er zitten natuurlijk wel een
paar eigenschappen van hen in Tom en Katja verborgen.

V: Heb je altijd al schrijver willen worden?
A: Ja, eigenlijk wel. Ik heb veel geschreven voor computervakbladen, maar
dat was natuurlijk lang niet zo leuk als een echt boek. En omdat ik voor
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mijn kinderen altijd voor het slapen gaan een verhaaltje verzon, heb ik
besloten die eens op te schrijven. Dat ging veel gemakkelijker dan ik
dacht en zo is het idee van een serie kinderboeken begonnen. Eerst
zouden dat spannende jongensboeken gaan worden, zo'n beetje in de
trant van de Bob Evers serie. Maar omdat mijn jongste dochter vond dat
het leuker zou zijn als er ook een meisje in voor zou komen, is Katja de

andere hoofdpersoon
geworden van het
"jongensboek".

V: Hoe kom je aan de
inspiratie voor jouw
boeken?
A: Uit andere boe-
ken. Ik heb als kind
heel veel gelezen, van
Pietje Bell en de
Kameleon tot en met
de Vijf en Bob Evers.
En nu natuurlijk ook
uit boeken van

Ernest Hemingway, Dan Brown,Wilbur Smith en J.K. Rowling. Maar alles
om me heen geeft inspiratie.Tom en Katja wonen eigenlijk in deze
buurt. In het "Mysterie van Negen", achtervolgen Tom en Katja een
oude auto vanaf een supermarkt. Dat speelt zich in mijn hoofd af vanuit
de supermarkt van Manders, over de Beethovenlaan naar het huis van
de oude hoedenmaker. Dat laatste huis heb ik helemaal verzonnen even-
als het plantsoentje waaraan het ligt, maar de rest speelt zich werkelijk
af in deze buurt. Het "Mysterie van het Meesterwerk" speelt zich af in
en om Oosterbeek, met allerlei herkenningspunten van die omgeving. In
dat boek heb ik ook foto´s opgenomen om een goed idee te geven van
de plekken waar Tom en Katja zijn geweest. Grappig is dat heel veel
opa´s en oma´s in Oosterbeek dat boekje hebben gekocht voor hun
kleinkinderen. Maar die kregen het pas nadat opa of oma het eerst zelf
had uitgelezen…

V: Kun je al iets vertellen over je  komende boek?
A: Ja ik ben bezig met "Tom en Katja en Mysterie van de Magister". Dat
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boek speelt in twee tijden: in Londen in 1620 waar  een voorvader van
Tom het hulpje is van de uitvinder Cornelis Drebbel. Die man heeft echt
geleefd en heeft de eerste duikboot en een eeuwigdurende klok uitge-
vonden. En de andere tijd is nu waarin Tom en Katja iets vinden
waardoor ze achter het geheim van de uitvinder moeten komen. Het is
heel spannend voor mij om die tijden goed weer te geven en ik heb dan
ook heel veel gelezen en opgezocht over Londen in en om 1600. Dat
vind ik misschien wel het leukst om te doen: het onderzoek dat vooraf
gaat aan het schrijven van een boek.Allerlei dingen uitzoeken en die dan
in het verhaal verwerken.

V:Wil je met je boeken alleen vermaak bieden of hebben je boeken ook een
vormende waarde?
Zeker wel. Maar het gaat me niet om zedenprekerij.Wat ik vooral wil
overbrengen is dat kennis de moeite waard is. Het openstaan voor ken-
nis, je verdiepen in een onderwerp, of het nu gaat om aardrijkskunde,
geschiedenis of kunst, maakt je leven bijzonder. Eigenlijk hoop ik  diezelf-
de houding over te dragen op de kinderen die mijn boeken lezen.

V: En hoe nu verder?
A: Het allerleukste zou zijn als ik hier van kon gaan leven, alleen nog
maar schrijven en de computertrainingen die ik geef, op een lager pitje
kan zetten. Maar dat is nu nog niet mogelijk. Er zijn wel een aantal span-
nende ontwikkelingen aan de gang. Zo zijn de Airborne Gemeenten en
met name de burgemeester van Renkum heel erg geïnteresseerd in het
maken van een jeugdserie of film over Tom en Katja. Het idee is om Tom
en Katja neer te zetten als jeugdambassadeurs voor de promotie van
deze omgeving. Inmiddels hebben we een heel pakket uitgewerkt met
daarin activiteiten zoals speur- en fietstochten en bijvoorbeeld  Geo-
caching. Maar ook hebben we al lesmateriaal ontwikkeld voor een edu-
catief programma voor basisscholen met als basis de boekjes van Tom
en Katja en die speelfilm.
We hopen dat de regionale televisie het gaat oppakken om de 'perfecte
Tom & Katja' te gaan zoeken via een talentenjacht en die dan uit te zen-
den op TV. Maar dat is allemaal nog toekomst, maar wel heel dichtbij. Nu
eerst eens  boek nummer drie uit de computer rammelen, dan zien we
wel weer verder. (meer info op: www.tom-en-katja.nl)
Henk Wagenaar en Jop Burlage
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Bewegen met veel plezier
Bewegen wordt het goedkoopste medicijn met de prettigste bijwerkin-
gen genoemd. Speciaal voor senioren van 55 jaar en ouder verzorgt
Seniorensport veel beweegactiviteiten. Seniorensportactiviteiten zijn
specifiek afgestemd op de wensen en mogelijkheden van ouderen.
Iedere 55-plusser kan eraan meedoen, met of zonder sportervaring. De
wekelijkse lessen worden verzorgd onder deskundige leiding, daarnaast
zijn plezier in bewegen en gezelligheid altijd belangrijke ingrediënten van
deze lessen. Na de les kunt u gezellig een kopje koffie of thee drinken.
Kom eens langs en doe mee, de eerste les is gratis
Dag: Donderdag: 13.15 - 14.15 uur,
Lokatie: gymzaal Kluizeweg-Viottastraat 189-191
meer informatie:(026) 377 57 57 of www.sportservice.nl  

VDZ zoekt administratieve hulp
Voetbalvereniging VDZ zoekt een vrijwilliger (m/v) die meehelpt bij de
verenigingsadministratie en wedstrijdorganisatie. De werkzaamheden
kosten een paar uurtjes per week en kunnen grotendeels naar eigen
inzicht en vanuit huis gedaan worden. Het is handig als u beschikt over
een PC, e-mail en affiniteit heeft met voetbal en administratief werk.
Heeft u wat tijd over en lijkt het u leuk om verenigingswerk te doen bij
een erg leuke club, neem dan contact op met:
Sjors van Leeuwen, secretaris VDZ, telefoon 026-3512167 of Steef
Brinkhoff, bestuurslid VDZ, telefoon 026-4455096.

Expositie Braamberg
Op 8 december is de opening van de kunstexpositie van Jo Verhoef in
de Braamberg, gebouw van de Gelderse Roos. Deze expositie duurt tot
1 april 2010. In de openbare ruimtes, die open zijn van 8.00u tot 20.30u,
is iedereen is welkom om een kijkje te komen nemen! 
Kunstcommissie Braamberg

Bridger gezocht 1
De ouderensoos zoekt een bridger m/v om eens in de twee weken in
te vallen Wij zijn in de Craneveer op maandagmiddag van 14-16.30 uur.
Vragen? Bel Wil Kwadijk: 4427212.
Ouderensoos Craneveer
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Bridgers gezocht 11
De Vrijdagmiddag bridgeclub heeft helaas door verschillende omstandig-
heden een aantal leden verloren.Wij zouden weer graag op sterkte wil-
len komen en zoeken daarom enkele leden, die op vrijdagmiddag willen
komen bridgen.Allereerst melden wij U, dat onze club uit leden bestaat,
die van gezellige mensen houden en op Vrijdagmiddag van half 2 tot half
5 bridgen. Dit gebeurt in een erg mooi ingerichte zaal in de Viottastraat
op goede stoelen met kussentjes. Er mag niet worden gerookt. Koffie,
thee en andere drankjes zijn tegen zeer lage prijzen beschikbaar.Voor
minder validen is een liftje aanwezig om in de zaal te komen. De uitslag
van de middag, die uit 6 ronden van 4 spellen bestaat, is al 5 minuten na
afloop bekend. De winnaars krijgen altijd een warm applaus van alle aan-
wezigen.Wij hopen, dat U door dit zeer positieve beeld over onze club
wilt komen kennismaken.
U kunt dan eerst 2 middagen meespelen en dan hopelijk besluiten lid te
worden. Dit lidmaatschap kost U slechts 35,-euro voor een heel seizoen
van september tot eind mei, wanneer wij met zijn allen op zomerreces
gaan. U gelieve zich van tevoren te melden bij Mevr. Bakker ,
Cattepoelseweg 229, tel. 3512055.

Kerstmarkt Schaarsbergen 2009
Op zaterdag 12 december wordt van 17.00 tot 20.00 uur alweer voor
het 3de jaar in en rondom de kerk van Schaarsbergen de kerstmarkt
gehouden. Op deze idyllische locatie vindt u vele sfeervolle kerstkramen
met allerlei snuisterijen en lekkernijen voor jong en oud. Ook de leven-
de kerststal ontbreekt niet, net zomin als de dampende glühwein en
chocolademelk.
In de kerk kunt U genieten van verschillende koren waaronder de
damesbarbershop The Valley Voices, de Carol Singers en de Dolphin
Barber Mates. Om 17.00 uur start de traditionele lampionnenoptocht,
voorgegaan door de muziekvereniging De Eendracht, vanaf de parkeer-
plaats van ’t Pannekoekhuis Schaarsbergen.
Na de optocht begint een speciale theatervoorstelling door
Theatergroep Cocktail in het dorpshuis.
Informatie: www.kerstmarkten.net
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BSO Sport zoekt chaffeur
De BSO Sport in Arnhem is van start gaan! Wij zijn momenteel
gevestigd aan de Schelmseweg 93 in Arnhem Noord.Wij kampen echter
met een tekort aan chauffeurs.
Zou u het misschien leuk vinden, om de kinderen op de halen van
school, zodat zij kunnen sporten en spelen. Het zal gaan om één tot een
aantal keren in de week. Dit zal een uurtje van uw tijd vergen van
14.30u-15.30u. Lijkt u dit wat, dan kunt u contact opnemen via mail of
tel 026-4464865 of  arnhem@bsosport.nl
Sportieve groet,
Linda Custers

Arnhems Kamerkoor zoekt enthousiaste, ervaren zangers
Laat je inspireren door het Arnhems Kamerkoor! Het Arnhems
Kamerkoor heeft plaats voor enthousiaste, ervaren zangers in alle stem-
groepen. U bent van harte welkom om sfeer te komen proeven tijdens
een repetitie of tijdens onze jaarlijkse kerstscratch (19 december).We
zingen repertoire uit verschillende stijlperioden, zowel a capella als met
(orkest-)begeleiding. Op dit moment staan onder andere het Requiem
van Fauré,Te Deum van Britten en Monteverdi op het programma.We
repeteren op maandagavonden van 19.45 uur tot 22.15 uur op
Scholengemeenschap Mariëndael. Contactpersoon: Darja Vastenhoud
026 351 8362.
Meer informatie over het koor en over de kerstscratch kunt u vinden
op www.arnhemskamerkoor.nl.

Klachtenmeldpunt overlast 
zorginstellingen:

T 088 -  005 65 80;
E cbevei l ig ing@alys is .n l  

(24 uur per dag bereikbaar).

Voor het melden van over last  d ie verband houdt met
Ziekenhuis  Ri jnstate , de heroïne-unit  van Ir iszorg of

GGZ centrum De Braamberg .
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Wijkbanier
Carnavalsvereniging De Onganse werd in de plaatselijke krant laatst een
'Rotaryclub voor gewone mensen' genoemd. Dat komt omdat ze zich naast
feestvieren ook bezig houdt met het bevorderen van de saamhorigheid in
Arnhem. In dat kader organiseerde De Onganse op 14 nov. jl. een groots
opgezet vrijwilligersgala in Musis Sacrum. De vele vrijwilligers die in Arnhem
op allerlei gebied actief zijn, waren hier uitgenodigd om eens heerlijk in het
zonnetje  te worden gezet.

Ongeveer 2500 van hen hadden aan deze oproep gehoor gegeven en
bezochten een zorgeloze feestavond. Om de avond luister bij te zetten
had De Onganse een aantal Arnhemse ontwerpers opdracht gegeven
om voor iedere wijk in de stad een banier te ontwerpen met een

eigen wijklogo. Die
banieren werden als
hoogtepunt van de
avond in een soort
vlaggenparade gepre-
senteerd. Een foto in
de Gelderlander toon-
de de secretaris van
Craneveer, Marjan van
Roon, als vlaggendrager
van de banier van
Alteveer-Cranevelt. Dit
dundoek is ontworpen
door Peter van der
Graaf. Het is uitge-
voerd in groen en wit.

Dat groen verwijst naar het vele groen in de wijk en het wit naar de
vele doktersjassen in Rijnstate. In de vormen op het doek is een grote
H van hospitaal zichtbaar en ook zitten er voor de goede speurder
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een paar karakteristieken in van dieren uit Burgers' Zoo: olifant, zebra,
tijger.
Voor wie zich afvraagt wat we nu moeten met zo'n middeleeuws aan-
doend vlagvertoon citeren we uit de plaatselijke krant onze burge-
meester Pauline Krikke. "Een fantastisch gezicht. Deze banieren kun-
nen iets extra's voor uw wijk betekenen. Daarmee kunt u zich nog
meer met een buurt verbonden voelen!" 
Hoe onze burgemeester zich dat precies voorstelt, zou ik u niet kun-
nen vertellen. Het liberale erfgoed, waaruit zich het gedachtegoed van
onze burgermoeder gevormd heeft, berust immers op onafhankelijk-

heid en vrijheid. En dat individua-
lisme staat juist kritisch ten
opzichte van de vlag als symbool
van saamhorigheid en volksgevoel.
Zo’n vlag waar de massa's na een
diffuse oproep tot actie vaak zo
klakkeloos achteraanlopen, in
welke richting ze daarbij ook
gevoerd worden.

Maar hoe het ook zij, wat moeten
we nu met deze wijkbanier? We
kunnen hem permanent op het
dak plaatsen van Rijnstate als ode
aan de grootste werkgever in

onze wijk; symbool van het wit. Of zullen we hem ieder jaar een jaar
lang in de tuin plaatsen van de winnaar van de verkiezingen van de
mooiste voortuin? Dit als symbool voor het mooie groen in de wijk.
Of  planten we onze banier midden op het braakliggend terrein van de
afgebroken kerk om te benadrukken dat het toch onze eigen wijk-
grond is? Ongetwijfeld zijn er veel meer en betere ideeën. Inzendingen
hierover aan Craneveer worden bijzonder op prijs gesteld.

Henk Wagenaar

☺ 
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Mijn jeugd op Alteveer
Aflevering XVIII: Over schoolvakanties en gipsafdrukken

Persoonlijk had ik niet zo veel met
school.Vond het een noodzakelijk
kwaad.Wij hadden op school 19
aan de Hommelse Weg een meester
Nusing. Aardige man hoor, maar wij
vroegen ons op onze 11e jaar vaak
af, waarom we bijoorbeeld jaartallen
moesten leren.

Er zou iemand vermoord zijn in
het verre Friesland. Bonifacius
heette de man.Was het niet bij
Heiligerlee? Meester Nusing pro-
beerde ons te motiveren met de
stelling : "Kijk, wat je leert, moet
je zien als een rugzak, die je je
leven lang meedraagt!Er komt
altijd een moment, dat je datgene
uit die rugzak haalt, wat je nodig
vindt.Algemene ontwikkeling
heet dat! " Natuurlijk had hij
gelijk, maar op dat moment vond
een enkeling in de klas dat maar
niks…. Nee, dan de vakanties! De
grote vakanties duurden lekker
lang! 

We woonden in een wijk met
bossen.Veel bossen. Het is al vaak
in deze verhalen aan bod geko-

men. Maar er was noordelijker
nog een veel mooier gebied . Een
eind fietsen en je kon in
Schaarsbergen de Hoge Veluwe
op. Ook in die naoorlogse jaren
kende de Hoge Veluwe al een
jaarabonnement. Kostte 1 gulden
. Een witte kaart met daarop je
naam maar geen foto. Op de
achterzijde de huisregels van het
park, waaraan je je moest hou-
den. Met een aantal vriendjes
hadden we zo'n abonnement, dus
werd vaak de fiets gepakt.Wij
waren gehaaid in het herkennen
van pootafdrukken van het wild.
Moeflons, edelherten, wilde zwij-
nen maar ook de vos herkenden
we feilloos. Ergens hadden we
gelezen, dat je daar gipsafdrukken
van kon maken.

Gingen we dus op pad, dan
bevond zich in onze bagage een
kilo gips. En omdat op de Veluwe
water schaars was, sjouwden we
ook een paar liter water onder
de snelbinders mee. In de wild-
baan vond je na enig speurwerk
de nodige sporen. Ze moesten
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wel vers zijn, want dan was het
spoor nog scherp afgetekend . Er
werd een gipspapje gemaakt en in
de pootafdruk gegoten.Was het
lekker warm weer, dan harde de
gehele constructie snel uit en kon-
den we de gipsklont voorzichtig
uitgraven. En dan hadden we een
zgn positiefafdruk van bv een hert.
En zo kregen we na verloop van
tijd een flinke collectie pootaf-
drukken.

En dan was de vakantie voorbij.
Meester Nusing was er ook weer
en wij toonden dan trots onze
poten collectie. Eerlijk is eerlijk, hij
was duidelijk onder de indruk en
als je die pootafdrukken in een
bak met zand drukte, had je het
oorspronkelijk spoor weer zicht-

baar. Kijk, en dat vonden wij nou
interessant! 

Niet te vergelijken met een
moord ergens in Friesland eeuwen
geleden …… Het was wel spijtig,
dat onze activiteiten niet werden
vertaald in een rapportcijfer .
Nusing ging weer over tot de orde
van de dag. Rekenen, taal en
aardrijkskunde .
Ging allemaal, toch wel (!), in onze
" rugzak ". En de gipsafdrukken
dan? Die hadden ons op de Hoge
Veluwe leerzame momenten
bezorgd, maar eindigden uiteinde-
lijk in de vuilnisemmer ………….

Rob van Brink
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Welkom haarmode
Beethovenlaan 70A, 6815BM Arnhem 026-3516995 R.M.Waalkens
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Drie Gasthuizen Groep blaast nieuwbouwplannen af 
De Woningstichting Openbaar Belang, onderdeel van de Drie Gasthuizen
Groep, heeft haar eerder dit jaar bekend gemaakte grootschalige nieuw-
bouwplannen in 't Cranevelt afgeblazen.
Deze plannen waren gepland in de bosstrook tussen de Van
Ockeghemlaan en het Sint Seaciliapad en bestonden uit de sloop
van de 18 bestaande seniorenwoningen en de nieuwbouw van 50
zorgwoningen en mogelijk een woonzorgcomplex.
In de afgelopen maanden is in de media veel aandacht besteed aan
de nieuwbouwplannen. Ook gedurende de Arnhemse raadsvergade-
ring van 5 oktober is de problematiek uitgebreid aan de orde
geweest. De bewoners en de omwonenden kregen veel steunbetui-
gingen van de Arnhemse politieke partijen. Onder druk van een
krachtig protest van bewoners en omwonenden heeft de Drie
Gasthuizen Groep haar plannen heroverwogen en ingetrokken. De
nieuwbouwplannen pasten niet in het bestemmingsplan en waren
niet realistisch. Bewoners en omwonenden dringen aan op renova-
tie van de seniorenwoningen. Ook de Arnhemse politiek en de
milieu belangengroeperingen vinden de renovatie van de senioren-
woningen een gewenst scenario.

Bewonerscommissie Anti Sloopvirus De Eekhoorn, mw M.L. Blokhuis
(m.blokhuis34@chello.nl), belangencomité Sint Caeciliapad, dhr. L. Pulles,
(belangencomite@sintcaeciliapad.nl). www.sintcaeciliapad.nl

Buiten Gewoon Beter! - bericht van de gemeente
Alteveer en 't Cranevelt krijgt een opknapbeurt. Het achterstallig onderhoud
wordt weggewerkt en de inrichting van de openbare ruimte - de ruimte die
van en voor ons allemaal is - verbeterd daar waar dat mogelijk is. Dit
gebeurt onder de vlag van Buiten Gewoon Beter (BGB), een project van de
gemeente Arnhem. Het onderhoud van de wijk werd al een tijdje verwacht
en tijdens een bewonersavond in september heeft de gemeente de aanwezi-

Van de wijkraad
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ge bewoners uitgelegd wat het project inhoud en wat de bewoners kunnen
verwachten de komende jaren.

Terugkijken op de bewonersavond
Alle bewoners van de wijk waren van harte uitgenodigd om op 30
september tekst en uitleg te krijgen bij de aankomende werkzaamhe-
den. Namens de gemeente heb ik, projectleider Marcel van Hout, voor
circa 100 belangstellenden een presentatie gegeven over wat de
bedoeling is van het project. Hierin heb ik met nadruk aangegeven dat
de wijk niet vernieuwd zal worden, maar dat de gemeente de openba-
re ruimte weer op basisniveau zal brengen. Daar waar nodig zullen op
enkele plekken ook het riool vernieuwd moeten worden, zodat op
deze plekken de straten wél opnieuw worden ingericht. De bewoners
van de wijk leken in eerste instantie wat teleurgesteld over het feit dat
niet alle problemen in de wijk door dit project worden opgelost, maar
na enig doorvragen bleek dat het project wel zorgt voor een nette
wijk. Ik heb op de bewonersavond de bewoners van de wijk opgeroe-
pen om vooral alle knelpunten in de wijk kenbaar te maken, ook al
kunnen deze niet allemaal binnen dit project opgelost worden. De
knelpunten die niet binnen het project kunnen worden opgelost, wor-
den dan met de wijkraad verder besproken. Echter, ook na overleg
met de wijkraad kunnen een aantal knelpunten blijven bestaan.

Op dit moment heeft de gemeente van meer dan 100 bewoners een
zogenaamd 'knelpuntenformulier' ontvangen. Per formulier hebben de
wijkgenoten soms meerdere knelpunten vermeld. Hieruit blijkt dat
vele wijkbewoners zich nauw betrokken voelen bij de wijk en dat
waarderen wij zeer.Wij zijn op dit moment druk bezig om al deze
knelpunten te verwerken.

Naast mijn verhaal over het opknappen van de wijk heeft mijn collega
Gert Crielaard een toelichting gegeven op de plussen voor de wijk. De
plussen zijn ideeën van de bewoners voor iets extra's in de wijk. De
gemeente heeft een budget van € 150.000,- beschikbaar gesteld om
deze ideeën of een selectie daaruit te realiseren. Op de volgende
bewonersavond kunnen de bewoners een keuze maken uit de plusi-
deeën.
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Hoever zijn we? 
Op dit moment is de wijk volledig geïnventari-
seerd door een aantal collega's van de gemeente Arnhem.Wellicht
heeft u ze zien lopen door de wijk. Deze inventarisatiegegevens wor-
den nu verder verwerkt in een maatregelenkaart. Zodra dit gebeurd is,
zullen we dit concept bij een vertegenwoordiging van de wijkraad en
bewoners toelichten.We streven er naar om eind januari alle maatre-
gelen op een bewonersavond aan de wijk te presenteren. Na deze
avond zullen we de maatregelenkaart ook op de internetsite van de
gemeente Arnhem publiceren.

Ten aanzien van de plussen zijn de voorbereidende werkzaamheden
ook in volle gang. Zes zeer enthousiaste bewoners hebben zich opge-
geven voor de pluswerkgroep. Samen met Arthur Borst, als vertegen-
woordiger van de wijkraad, wijkmanager Anneke Nijman en Gert
Crielaard hebben zij een eerste bijeenkomst gehad om de plusideeën
verder uit te werken. De pluswerkgroep is voortvarend van start
gegaan om de plusverkiezing voor te bereiden.Van de bewoners heb-
ben we circa 50 plusideeën mogen ontvangen en in december en janu-
ari komt de pluswerkgroep nogmaals bij elkaar om de plusverkiezing
voor te bereiden.Tijdens de volgende bijeenkomst wordt de plusver-
kiezing gehouden en de maatregelenkaart gepresenteerd.

Knelpunten en plusideeën
In overleg met de plusgroep en de wijkraad zullen we alle ingediende
knelpunten en plusideeën binnenkort op de internetsite publiceren.
Ook de presentaties van de afgelopen bewonersavond worden daar
neergezet (www.arnhem.nl, onder 'Over de Stad', 'Projecten', 'Buiten
Gewoon Beter', 'Alteveer/Cranevelt').

Marcel van Hout, Projectleider BGB Alteveer 't Cranevelt
bgbac@arnhem.nl
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Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.30-21.30 Basketbal Gymzaal beneden
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG ochtend Biljarten Recreatiezaal
14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
19:00-20:00 Ismakogie Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

WOENSDAG 8.45-9.45 Tai Chi recreatiezaal.
15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
19.00-20:00 Aerobics Gymzaal boven
19:30-22:00 Schilderen Recreatiezaal
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven

DONDERDAG13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 8.45-9.45 Tai Chi Recreatiezaal 
10.00-12.00 Biljart Recreatiezaal
13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal

ZATERDAG 9.30-11.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden

Wilt u kennismaken met één van de activiteiten?
U bent van harte uitgenodigd eens vrijblijvend kennis te maken.

Voor inlichtingen: Mw. Jop Burlage tel. 4451582.
RECREATIEZAAL CRANEVEER: VIOTTASTRAAT    026-4425014
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Kopij: redactie@craneveer.nl
De volgende Craneveer verschijnt rond 7 februari.

Uiterste aanleverdatum voor kopij is 22 januari.

Bestuur Recreatievereniging
Craneveer
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254 tel 3510245
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3510051
Jorgo Trautig  Penningmeester

Cattepoelseweg 360 tel 3610329
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4456712
Nicole Buurman Comm.

Cattepoelseweg 248 tel. 4438782
Annemarie van de Flier Comm.

Morletpad 7 tel 4453596

bestuur@craneveer.nl

Redactie Wijkblad Craneveer
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Ysbrand Graafsma Coördinatie/Layout

Sweelincklaan 16 tel. 3514321
Henk Wagenaar Algemeen

Cattepoelseweg 201 tel. 4424073
Herma Zuidema Algemeen

Cattepoelseweg 230 tel. 3518447
Marja Visser Algemeen

Sweelincklaan 107 tel. 3648447

redactie@craneveer.nl

Wijkraad Alteveer / ‘t Cranevelt
Wil Smits voorzitter

tel 4421258
Luit Rietema secretaris

tel. 4429649
Joop Geels WMO; wijkontwikkelteam 

tel. 4426294
Joost Froeling penningmeester

tel 4453675
Jan van Leusen COW

tel. 4434882
Maurice Lankheet namens Craneveer

tel. 3510245
Sandra Reinhard BGB

tel. 4453119
Katja Smit JOOP 

tel. 4426048

wijkraad@craneveer.nl

Redactie Website: www.craneveer.nl
Mark Overmeer techn, realisatie

tel. 4456712 
Ton Jansen redactielid

tel. 4452313 
Quico Spaen redactielid

tel. 4452105
website@craneveer.nl 

 

 

 

Bezorging Craneveer
Opmerkingen / klachten:
Jolande IJsseldijk Coördinatie bezorging

Sweelincklaan 6 tel. 4452105

bezorging@craneveer.nl 


